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voorwoord
door Jan Pieter van Woerekom

Polderen toch wel 
gewenst….

Saai is het toneel van de wereldpolitiek nooit. Maar wat 
er nu allemaal plaatsvindt zal de meesten verbazen. Ik ga 
het hier niet duiden, ik ben als OCT voorzitter bestuurslid 
van een micro organisatie. Feit zal zijn dat een Amerikaanse 
importheffing op Europese goederen en diensten ook 
Tielse bedrijven zal treffen. Misschien zagen sommigen 
dit aankomen met de Amerikaanse verkiezingsuitslag in 
november vorig jaar. Ik denk dat de meesten niet zoveel 
voorspellende gaven hebben. En dan ben je er toch lelijk 
door getroffen.

Waar de Nederlandse politiek soms al onvoorspelbaar kan 
zijn, is het vaak wel zo dat in ons kikkerlandje veel van 
tevoren uitlekt. En vervolgens wordt er vaak overlegd en 
gepolderd tot we een ons wegen, voordat beleid daadwer-
kelijk tot stand komt. In andere delen van de wereld zoals 
in Amerika en in China is het beleid van morgen vandaag 
bedacht en meegedeeld. Soms is de snelheid in het beslis-
singstraject zo gek nog niet, maar op andere momenten is 
polderen toch wel gewenst.
Zo werd enkele jaren geleden door Kafra Housing een 
proefballon voor huisvesting van arbeidsmigranten in mini 
woontorens op Latenstein met veel bombarie gepresenteerd. 
Veel Latensteinse ondernemers stonden op hun achterste 
benen. Maar waar is het plan nu gebleven? Gesneuveld na 
overleg met de Tielse politiek?

Inmiddels wordt binnen de Tielse politiek sinds een jaar of 
10 gesproken over het inrichten van een wietboulevard ten 
behoeve van 4 te verhuizen wietondernemers uit de Tielse 
binnenstad. De boulevard is er nog niet. Wel is nu de 

procedure voor verplaatsing gestart met een informatie-
bijeenkomst die op 5 maart werd gehouden in Hotel Van 
der Valk. Voordat de boulevard kan worden aangelegd, vol-
gen er inspraakrondes, bezwaar– en beroepsprocedures. 
Dit kan zeker nog jaren in beslag nemen.

Het zal geen geheim zijn dat OCT geen voorstander is van 
deze verplaatsing. Zoveel nadelen als er aan de verplaatsing 
kleven is inmiddels in alle regionale media terug te lezen. 
Daarvan zijn vele nadelen ook op onze leden van toepassing.

Omdat wij in Nederland zorgvuldigheid betrachten bij 
besluitvorming kunnen we alleen maar hopen dat het plan 
ergens in het hele traject van inspraakrondes, bezwaar– 
en beroepsprocedures strandt.
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De Herwers Groep verkoopt sinds 2021 Mitsubishi 
en Hyundai aan de Tielse Stephensonstraat, in de 
vestiging waar vroeger Kardol zat. Met deze merken 
worden elektrische auto’s flink in de schijnwerpers 
gezet, aldus accountmanager zakelijke markt 
Marcel de Bruin. ,,Hyundai en Mitsubishi zijn beide 
koplopers als het gaat om innovatie, technologie 
en vergroening.”

“Marcel is sinds begin vorig jaar 
in dienst bij de Herwers Groep, die 
vijf merken voert in twaalf filialen, 
verspreid over drie provincies. De 
wortels van het middelgrote familie- 
en dealerbedrijf gaan terug tot 1937 
in Hengelo (Gelderland). Het bedrijf 
heeft een eigen schadehersteltak en 
met Herwers Lease een eigen lease-
afdeling.

Als accountmanager schuift Marcel bij 
bedrijven aan om te kijken naar een 
optimale invulling van het wagenpark. 
Dat kan elektrisch zijn, maar dat hoeft 
niet. Efficiëntie staat voorop. ,,Het 
gaat om maatwerk in de vorm van 
mobiliteit, waarbij persoonlijkheid en 
ontzorging voorop staan. We helpen 
de klant zoals je zelf graag geholpen 
wilt worden,” vertelt Marcel.

Het begin van een nieuw hoofdstuk
Hij is blij dat hij de twee genoemde 
merken mag vertegenwoordigen. 
Recent is de Hyundai INSTER geïntro-
duceerd als een compacte elektrische 

auto die een grote indruk achterlaat. 
Deze EV bewijst dat een auto van dit 
formaat veel meer mogelijkheden 
biedt dan je denkt. Met een range tot 
370 km, verrassend veel ruimte en een 
eigenzinnig design is de INSTER een 
volwassen, urban elektrische auto.

Ook Mitsubishi zit niet stil. In het laat-
ste kwartaal van dit jaar zal de eerste 
elektrische SUV in het middensegment 
zijn opwachting maken.

Hyundai biedt zelfs een waterstofauto: 
de NEXO. ,,Die heeft voordelen ten 
opzichte van een elektrische auto. De 
stekker- en stopcontactuitdaging heb 
je niet, net als het netcongestieverhaal. 
Maar de kosten en de schaarsheid van 

de waterstofpompen maken dat het 
iets voor de toekomst is. Een elektrische 
oplossing is voor nu een meer voor de 
hand liggende keuze. Maar het is mooi 
dat Hyundai het heeft.”

Op de kaart zetten
Marcel wil Herwers op de kaart zetten 
en bovenstaand verhaal delen. Vandaar 
dat Herwers zich op zijn initiatief vorig 
jaar april aansloot bij OCT. ,,Ik wilde 
graag bij zo’n club omdat ik geloof in 
samenwerking, kennisdelen, duurzame 
relaties en gezelligheid. Op den duur 
vergroot je je kennis en bereik je 
meer. En natuurlijk wil ik tijdens de 
kennismaking weten hoe hij of zij het 
wagenpark – privé of zakelijk – heeft 
geregeld en waarom.”

FO
TO

’S:
 EI

GE
N 

AR
CH

IEF
 HE

RW
ER

S G
RO

EP

nieuwe leden

‘Thuiskomen bij de Herwers Groep’



6

FO
TO

’S:
 EI

GE
N 

AR
CH

IEF
 PA

Y2
DA

Y

Rob Stelte 
portefeuille Onderwijs 
en Arbeidsmarkt 

Bestuurslid

Rob Stelte is sinds eind vorig jaar 
de opvolger van OCT-bestuurslid 
Manuela l’Herminez. Met de porte-
feuille Onderwijs en Arbeidsmarkt 
(O&A) op zak gaat Rob zich vooral 
richten op versterking van de 
samenwerking en verbetering van 
de aansluiting tussen onderwijs en 
bedrijfsleven. Zeven vragen aan het 
kersverse bestuurslid.

Hoe ben je in deze functie gerold?
,,Ik ben sinds 2006 samen met vrouw 
Natascha en mijn zoon Tim verhuisd 
van Maarssen naar Passewaaij. In 
2013 gestart met Pay2day vanuit 
Utrecht met uitzenden en werving 
en selectie. In 2022 verhuisd met het 
bedrijf naar Tiel en aangesloten bij het 
netwerk van OCT en JongBizz. Uitein-
delijk ben ik eind vorig jaar gevraagd 
of ik deze functie wil uitvoeren omdat 
er een bestuurder had opgezegd en ik 
vrij makkelijk contact kan leggen; daar 
begint overigens altijd alles mee.”

Wat is je visie op Onderwijs en 
Arbeidsmarkt (O&A) in de regio?
,,Mijn visie is dat onderwijs en arbeids-
markt in de regio nog nauwer moeten 
worden verbonden om optimaal in te 
spelen op de behoeften van de lokale 
economie. Dit betekent investeren 

in praktijkgericht leren, het 
creëren van aantrekkelijke 
werkplekken voor jong talent, en 
bedrijven actief betrekken bij het 
vormgeven van onderwijspro-
gramma’s. Door gezamenlijk op 
te trekken, kunnen we de regio 
sterker positioneren als een plek 
waar innovatie en duurzaamheid 
hand in hand gaan.”

Wat zijn je plannen met O&A en 
wat kunnen jij en het OCT hierin 
betekenen? 
,,Ik wil me richten op het versterken 
van de samenwerking tussen bedrijven 
en onderwijsinstellingen, met een 
focus op praktijkervaring en stage-
plaatsen. Ook zie ik kansen in het 
verbeteren van de aansluiting tussen 
opleidingen en de behoeften van het 
bedrijfsleven in de regio.

Het OCT kan hierin een belangrijke rol 
spelen door als verbindende schakel op 
te treden, evenementen en netwerk-
sessies te organiseren, en initiatieven 
te ondersteunen die bijdragen aan de 
ontwikkeling van talenten.”

Wat gaat er al goed en wat kan beter?
,,Er zijn al diverse bedrijven in de regio 
die actief samenwerken met scholen 

door middel van stages en leerwerktra-
jecten. Lokale ondernemers investeren 
in duurzaamheid en innovatie, wat 
kansen biedt voor nieuwe banen en 
opleidingen.

De communicatie tussen scholen en 
bedrijven kan altijd proactiever en 
gestructureerder. En jongeren zijn 
zich niet altijd bewust van de carrière-
mogelijkheden in de regio; hier ligt een 
kans om de regio aantrekkelijker te 
maken.”

Wat zijn de uitdagingen?
,,Het vinden van voldoende gekwalifi-
ceerd personeel in specifieke sectoren, 
zoals techniek, logistiek en zorg. Maar 
ook jongeren die naar grotere steden 
trekken en niet terugkeren naar de 
regio. Daarnaast het integreren van 
verduurzaming en energietransitie in 
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het onderwijs en bedrijfsleven zonder 
dat dit een te grote belasting vormt 
voor kleine ondernemers.”

Hoe kijk jij tegen een duurzame 
samenwerking aan tussen bedrijfs-
leven en onderwijs? 
,,Een duurzame samenwerking is 
gericht op de korte en lange termijn en 
biedt voordelen voor zowel studenten 
als bedrijven. Denk aan hybride 
leeromgevingen waarin studenten en 
professionals gezamenlijk werken aan 
realistische projecten, bijvoorbeeld op 
het gebied van energietransitie.

Deze samenwerking moet voldoen aan 
een aantal punten. Ten eerste duidelijk-
heid en structuur: heldere afspraken 
tussen scholen en bedrijven over ver-
wachtingen en resultaten. Ten tweede 
innovatiegerichtheid: samenwerken 

aan oplossingen voor toekomstige uit-
dagingen, zoals circulaire economie en 
duurzame technologieën. En ten derde 
flexibiliteit: onderwijsprogramma’s 
die zich snel kunnen aanpassen aan 
veranderingen in de arbeidsmarkt.”

Wat zou je willen zeggen tegen 
ondernemers, onderwijsinstellingen 
en overheden?
,,Tegen ondernemers zeg ik: open je 
deuren voor stages, gastlessen en 
praktijkprojecten. Jullie zijn de sleutel 
tot de aansluiting tussen onderwijs en 
arbeidsmarkt. Tegen onderwijsinstel-
lingen: zoek actief de samenwerking 
op en maak opleidingen aantrekkelijk 
en relevant door in te spelen op 
nieuwe trends. En tegen overheden 
tenslotte: ondersteun deze initiatieven 
met subsidies en beleidsmaatregelen 
om deze samenwerking te stimuleren.” O&
A
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Wie uit de regio komt, denkt bij Nout 
aan de bandenservice die oprichter 
Arie ooit begon in een schuur aan de 
Rijksstraatweg in Geldermalsen. 
Die schuur is inmiddels ingeruild voor 
zes vestigingen onder de Profile-vlag, 
waarmee ze de gehele regio bedienen. 
,,De betrokkenheid bij onze omgeving 
zie je terug in ons lidmaatschap bij de 
ondernemersvereniging.”

“Samen met Claudia en Arian 
Nout (zoon van oprichter Arie) vormt 
Vincent Jägers sinds drie jaar de di-
rectie. Jägers is een Culemborger die 
niet alleen in het bestuur van de Kring 
Culemborgse Bedrijven (KCB) zit, 
maar voorheen ook Jägers banden en 
wielen runde. Samen staan ze sterker, 
daarom werken ze nu samen. Vincent: 
,,Net zoals Arie Nout was mijn vader 
Theo ook oprichter, maar dan van 
onze zaak in Culemborg. Onze ouders 
hebben altijd in de banden gezeten, 
dat is wel de leidraad door ons leven.”

Dat schept alvast een band tussen de 
twee, om het met een woordspeling te 
zeggen. ,,Het familiare aspect is 

voor ons belangrijk, als twee bekende 
bandenbedrijven in de regio. Dat zie je 
bij ons ook in de bedrijfsvoering. Net 
als betrokkenheid bij de omgeving. Die 
zie je terug in ons lidmaatschap bij de 
ondernemersvereniging. We willen 
zichtbaar zijn.”

‘Meer dan banden monteren’
De bandenservice is tegenwoordig 
veelomvattender dan voorheen, vertelt 
Vincent in de Tielse vestiging, waar 
Nout sinds 2012 is te vinden. ,,We doen 
tegenwoordig zoveel meer dan banden 
monteren, maar ook voor veel meer 
soorten voertuigen. We hebben trucks 
en personenauto’s en het aandeel 
elektrische wagens neemt toe.” 

Het ouderwetse ‘bandje er omleggen’ 
is er niet meer bij: ,,We hebben 
volautomatische montageapparatuur 
die altijd up to date moet zijn en we 
verzorgen onderhoud, apk en repara-
ties in de breedste zin van het woord. 
Tevens zien we steeds meer vraag 
naar onderhoud voor elektrische 
auto’s. Er komt in de toekomst steeds 
meer ontwikkeling op het gebied van 
scholing, techniek en ICT bij kijken, 
ook met het oog op het duurzaam-
heidsaspect. Truckklanten kunnen 
zelfs een certificaat verdienen met het 
duurzaam omgaan met banden.”

Bedrijfsbezoek
In Tiel gaat de vestiging aan de FO
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“We doen tegenwoordig zoveel meer dan 
banden monteren”

Ampèrestraat binnenkort op de 
schop. Het geheel wordt op locatie 
samengetrokken tot een ruimte; nu is 
dat nog verdeeld. ,,We hopen dit jaar 
klaar te zijn. Dan hopen we ook een 
bedrijfsbezoek te kunnen verzorgen.” 

Vincent wil graag laten zien wat er 
achter de voordeur gebeurt. ,,Ik vind 
het prettig mensen samen te brengen 

in je eigen omgeving, op je eigen 
bedrijventerrein. Zo blijf je op de 
hoogte, creëer je kansen om met 
elkaars kennis samen te werken en 
bereik je sneller een doel. We willen 
tenslotte allemaal hetzelfde: prettig 
ondernemen in een prettige omgeving. 
Daarom zeg ik ook tegen andere 
ondernemers: Laat je zien, kijk om je 
heen. Het is belangrijk om te weten 

wie je buren zijn en dat je elkaar weet 
te vinden en elkaar durft aan te 
spreken. Als je weet wat er speelt en 
leeft, weet je ook wat de behoefte is.”
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Bij zonnepanelen denken we allemaal 
aan rendement. Maar wie staat er stil 
bij het verlies van rendement en de 
oorzaak ervan? Athamy Caliwag van 
Caliba Solar Cleaning weet er alles van, 
vooral ook omdat hij de panelen eerst 
legde en nu schoonmaakt. ,,Onderne-
mers verliezen hier onnodig op.”

Het lijkt simpel. Je investeert in 
een paar panelen en het rendement 
kan binnenlopen. Maar dat je er ook 
op kunt verliezen, en dat deze panelen 
ook onderhoud nodig hebben, bedenken 
veel mensen zich niet. Raar eigenlijk, 
want ook deze producten moeten 
onderhouden en schoongemaakt wor-
den, ook al zegt de fabrikant er dat 
vaak niet bij.  

Vervuiling
Caliwag legde de panelen ooit zelf, en 
weet wat erbij komt kijken. Maar dus 
ook wat er kan gebeuren na verloop 
van tijd. Er zijn veel soorten aanslag 
en vervuiling, bijvoorbeeld door mos. 

Dat levert al een rendementsverlies 
op. ,,Soms wel 15 procent”, meent de 
eigenaar van Caliba Solar Cleaning, 
die vijf jaar geleden met het elektrische 
en robotgestuurde schoonmaken van 
pv-panelen begon. 

,,Ondernemers verliezen hier onnodig 
op. Terwijl je je investering toch wil be-
schermen, zou je zeggen. Laat je te laat 
schoonmaken, dan verlies je niet alleen 
rendement, maar kunnen de panelen 
ook onherstelbaar beschadigen.” 

Osmosewater
Schoonmaak is sowieso af en toe nodig, 
weet Caliwag, die door zijn technische 

kennis wel in kan schatten of een 
systeem deugdelijk is geïnstalleerd en 
zo vast kan stellen wanneer en welke 
reiniging nodig is. ,,De schoonmaak 
van panelen gebeurt met andere mid-
delen en andere apparatuur, officieel 
goedgekeurd voor dit doel, bijvoorbeeld 
met robots die geschikt zijn voor zo’n 
ondergrond en speciale middelen 
zoals osmosewater. Dat is kalkvrij, 
streeploos en biologisch afbreekbaar.” 

Zo’n gerichte aanpak is nodig om de 
coating te beschermen, aldus Caliwag. 
,,Zonder coating hecht het vuil zich 
nog sneller. Dan ga je richting de helft 
aan rendementsverlies, zonde. Bij een FO

TO
’S:

 EI
GE

N 
AR

CH
IEF

 CA
LIB

A

nieuwe leden

Vervuiling kan 
wel een verlies 
van 15 procent 
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paar duizend panelen kan dat verlies 
hard oplopen.”

Zijn werkgebied ligt vooral in de Betuwe. 
Nog maar enkele op de bedrijventer-
reinen, omdat hier het eigenaarschap 
vaak onduidelijk is. Om dat in kaart te 
brengen, werd hij lid van de OCT. En 
om natuurlijk te vertellen hoe belang-
rijk het is om de panelen regelmatig 
te laten reinigen. 

Zuinig 
,,Ik blijf het zeggen: het gaat om het 
verlies van investering en rendement, 

terwijl je daar als ondernemer duur-
zaam en zuinig mee om moet gaan. 
Dat is ook duurzaam ondernemen. 
Ook hier kun je winst halen door het 
optimale rendement eruit te halen.”

Ondernemers zijn ook vaak te druk 
om zich daar mee bezig te houden 
of de mogelijkheden te onderzoeken, 
is zijn ervaring. ,,Ik wil zorgen voor 
bewustzijn en oplossingen aandragen. 
Bovendien: reiniging en onderhoud 
is zoals bij zoveel zaken niet alleen 
nodig voor de levensduur, het verdient 
zichzelf ook terug.”

,,Ik wil zorgen voor bewustzijn 
  en oplossingen aandragen”
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Gemeentenieuws

Het College van Burgemeester en Wethouders op bedrijfsbezoek bij:

FOTO’S: GEMEENTE TIEL

NIACET
Het College heeft een bedrijfsbezoek gebracht aan Niacet 
gevestigd aan de Papesteeg in Tiel. Niacet is onderdeel 
van het internationale bedrijf Kerry. Met 140 medewerkers 
maakt Niacet in Tiel organische zouten die door bedrijven 
in met name de voedingsmiddelen- en farmaceutische 
industrie worden gebruikt.

Het College werd welkom geheten bij Niacet door het 
managementteam. De Plant Manager Jeroen van Heck 
vertelde dat de locatie een rijke historie heeft. De producten 
die Niacet hier nu maakt komen voort uit de ruim 100 jaar 
geleden op deze locatie gestarte vestiging van een glas-
blazerij. Hier werden glazen flessen gemaakt en gevuld met 
chemicaliën voor de fruitteelt. Dit is vervolgens, na diverse 
overnames, uitgegroeid tot het proces van productie van 
organische zouten die Niacet nu maakt en levert aan de 
farmaceutische, voedingsmiddelen- en diervoederindustrie. 
Zij maken er vervolgens weer producten van die essentieel 
zijn voor ons dagelijks leven. Zo blijven ons brood en onze 
vleeswaren langer houdbaar met producten van Niacet en 
kunnen dialysebehandelingen worden uitgevoerd.

Tot slot kregen de collegeleden nog een rondleiding door 
het laboratorium, een productiehal en de opslagruimten. 
Met een inspirerende toelichting hebben de collegeleden 
een duidelijk beeld gekregen van de activiteiten die Niacet 
op de locatie uitvoert. Een locatie waar in de loop der tijd 
wonen en werken dicht bij elkaar zijn komen te liggen.
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PPG
Het College heeft een bedrijfsbezoek gebracht aan PPG, 
gelegen aan de Papesteeg in Tiel. PPG is een internationaal 
bedrijf en de grootste coatingsproducent ter wereld. 
Er werken zo’n 75 mensen.

Het College werd welkom geheten bij PPG door de 
plantmanager Robert Mendel. Hij vertelde over PPG en de 
producten die wereldwijd en in Tiel worden gemaakt. Zo 
ontwikkelt en investeert PPG veel in coatings op waterbasis 
en de nieuwe generatie coatings zonder BPA en PFAS. 
Coatings die gebruikt worden op voedselverpakkingen en 
drankblikjes. 

Tot slot kregen de collegeleden nog een rondleiding door 
de productiehal en de opslagruimten. Met een inspirerende 
toelichting hebben de collegeleden een duidelijk beeld 
gekregen van de activiteiten die PPG op de locatie uitvoert. 

Een locatie met al bijna 100 jaar bedrijfsmatige activiteiten 
en dus ook een lange en soms uitdagende relatie met de 
stad en gemeente. In eerste instantie stond de chemische 
fabriek ver van de bebouwing, maar inmiddels in het 
midden van een woon- en werkomgeving. Reden te meer 
om een goede verstandhouding en een open gesprek 
tussen de gemeente en het bedrijf te bevorderen.
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terugblik
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Ondernemers 
in gesprek met 
de burgemeester
28  november 2024
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Ze leerden elkaar kennen tijdens een 
netwerkbijeenkomst bij Mettler-Toledo 
in 2023, Nils van Oest van Limbowand 
en Thomas Hollander van BC PARTNER. 
Nu zijn ze zakelijk partners bij het 
bedrijf van Nils. Dat netwerken werkt, 
bewijzen zij wel. ,,Op netwerkbijeen-
komsten ben ik de timmerman, Thomas 
de man in overhemd.”

Creatieveling en tim-
merman Nils is al 
12 jaar zelfstandig 
ondernemer en 
onderscheidend met 
zijn chromolight-
fotowanden met 
groene verf voor 
foto- en filmstudio’s. 
Dit heeft de unieke 
eigenschap dat het 
licht diffuser wordt en 
zich niet op een punt 
concentreert. Zijn 

wanden vind je wereldwijd terug. 

Naast het maken, onderhouden en 
verven van dergelijke houten wanden, 
verkopen ze de verf ook los. Voor het 
complete plaatje verzorgt Limbowand 
ook regietafels met racks waar 
apparatuur voor de green screens in 
geplaatst wordt. 

Duurzaamheid 
Een ‘repeterend, milieuvriendelijk 
product’ dat lang meegaat, met weinig 
verspilling van restmateriaal dat 
hergebruikt kan worden, zo noemt 
Nils zijn wanden en de verf. ,,Ik maak 
steeds hetzelfde. Daar zit hem de 
duurzaamheid voornamelijk in.”

Het bedrijf heeft inmiddels meer 
structuur gekregen, en dat dankt de 
timmerman naar eigen zeggen aan 
Thomas, de man die hier verstand van 
heeft. Nils: ,,Op de bijeenkomst hebben 
we kaartjes uitgewisseld. Ik ben tech-
nisch, creatief maar ook druk met mijn 
werk, Thomas kan structuur aanbren-
gen en helpen met mijn vraagstuk op 
het gebied van rekensheets, pakbon-
nen en automatisering.”

Verandering
Thomas beaamt dit: ,,Ik help bedrijven 

Dat netwerken werkt, bewijzen Nils en 
Thomas van Limbowand 
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met groei en verandering en onder-
steun ze in de bedrijfsvoering, onder 
meer in de it-sector. In dit geval ook 
met een marketingcampagne, opera-
tionele hub en samenwerking bij pro-
jectjes. Ik heb een klein aandeel in het 
bedrijf. Zo kan ik een beetje continue-
rend betrokken zijn, terwijl mijn eigen 
bedrijf nog op de achtergrond draait.”

Netwerken maakt de drempel lager 
om kennis te maken met elkaar en 
elkaars business, aldus Nils. ,,Aller-
eerst is er het onderlinge contact, om 
op te hoogte te blijven van elkaar en 
de omgeving.” Het is een uitgelezen 
kans om nieuws en informatie op te 
halen, ook bij bestuurders, meent 
Thomas. ,,Het is goed om je te laten 
zien. Sta open voor elkaar, kijk wat 
de ander kan bijdragen, ook als het 
iemand uit een andere generatie is die 
iets heel anders doet.”

Kennisdelen
Maar er is ook het kennisdelen en 
evenementen zoals Battle of het Boats 
en de Techniekdag, vult Nils aan. Het 
maakt voor hem de ingangen bij 
scholen en gesprekken met mensen 
uit het onderwijs toegankelijker. 
,,Zulke evenementen doe ik graag, ze 
bieden echte meerwaarde. Net als 
onze samenwerking, we vullen elkaar 
aan. In het bedrijf en in het gesprek 
met anderen. Op netwerkbijeenkom-
sten ben ik de timmerman, Thomas de 
man in overhemd. Daar bedoel ik mee 
dat we allebei kunnen praten vanuit 
onze eigen kennis en vakgebied.”

“Netwerken maakt de drempel lager 
 om kennis te maken met elkaar en 
 elkaars business”
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Maakt u melding van criminele activiteiten? 
Samen zorgen we voor een veilig 
bedrijventerrein!
Ondermijnende criminaliteit is een groeiend probleem 
dat ons allemaal aangaat. Bedrijventerreinen, en met 
name bedrijfsverzamelgebouwen, zijn aantrekkelijk voor 
criminelen vanwege de anonimiteit en de mogelijkheid 
om zich te verschuilen tussen legitieme bedrijven. Als 
ondernemer kunt u een belangrijke rol spelen in de strijd 
tegen deze criminele activiteiten door verdachte situaties te 
melden. Uw melding kan anoniem en veilig, en helpt bij het 
creëren van een veilige omgeving voor iedereen.

Risico’s voor ondernemers
Ondermijnende criminaliteit brengt aanzienlijke risico’s met 
zich mee voor u als ondernemer. Naast de directe gevaren, 
zoals explosies en branden, kunnen criminele activiteiten 
leiden tot gezondheidsrisico’s, imagoschade, verlies van 
klanten en verhoogde veiligheidskosten. De brand aan de 
Morsestraat in januari 2025 illustreert dit. De vlammen

sloegen uit het dak van het gebouw op het bedrijventerrein 
Kellen en deze bleken moeilijk te blussen. De schade is 
enorm en dit raakt u mogelijk ook, als ondernemer in dit 
verzamelgebouw. De politie onderzocht het pand en vond 

onder andere een 
in werking zijnde 
hennepkwekerij. 
Dit incident 
onderstreept de 
noodzaak voor 
waakzaamheid 
en samenwerking 
onder onder-
nemers.

Hoe kunt u 
helpen?
Als ondernemer 
kunt u een 
belangrijke rol 
spelen in de strijd 
tegen ondermij-
nende criminaliteit. Door alert te zijn op verdachte situaties 
en signalen van criminele activiteiten, kunt u bijdragen aan 
een veiliger bedrijventerrein. Enkele signalen waar u op 
kunt letten zijn:
• Ongebruikelijke activiteiten op ongebruikelijke tijden
• Personen die zich verdacht gedragen of zich niet kunnen 
 identificeren
• Sterke chemische geuren of andere ongebruikelijke 
 geuren
• Onverklaarbare veranderingen in het gedrag van huurders 
 of werknemers

Ga naar houdmisdaaduitjebuurt.nl en ontdek hoe u 
verdachte signalen herkent en wat u kunt doen.

Meld verdachte situaties
Het melden van verdachte situaties kan op verschillende 
manieren. U kunt uw verdachte situaties melden bij de 

Situatie Morsestraat Tiel na brand

Hulpdiensten aan het werk bij brand 
Morsestraat Tiel
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FOTO’S: GEMEENTE TIEL

gemeente via ondermijning@tiel.nl of bel naar 0344-637111. 
Bij een heterdaad situatie, zoals een misdrijf dat op dat 
moment plaatsvindt, belt u direct 112 om de politie in 
te schakelen. En u kunt ook melden bij Meld Misdaad 
Anoniem (M.), het onafhankelijke meldpunt waar u anoniem 

informatie kunt geven over criminaliteit en misdaad. U kunt 
bij M. melden over bijvoorbeeld de productie en handel 
van synthetische drugs, hennepteelt, ondermijnende 
criminaliteit, wapen- of mensenhandel. Zo levert u een 
bijdrage aan de veiligheid in uw eigen omgeving. Heeft u 
informatie over criminele activiteiten? 
Bel M. via 0800-7000 of in een beveiligde omgeving op 
www.meldmisdaadanoniem.nl 
Ze bieden u een extra vangnet: voor als u wel wilt melden, 
maar niet bekend wilt worden. 
Uw anonimiteit blijft gegarandeerd en meldingen worden 
alleen opgepakt als het signaal niet herleidbaar is. Stel dat 
u iets wist maar het niet meldde, en vervolgens raakt uw 
pand of het gebouw waarin u onderneemt zo beschadigd 
dat u (tijdelijk) niet meer kunt ondernemen. Dat wilt u toch 
niet op uw geweten hebben? Door verdachte situaties 
te melden, helpt u niet alleen uzelf, maar ook uw mede-
ondernemers en de gemeenschap als geheel. Samen 
kunnen we een veilige en aantrekkelijke omgeving creëren 
voor alle bedrijven op het terrein. Op de website 
www.meldmisdaadanoniem.nl/onderwerpen/
bedrijventerreinen leest u waar u op moet letten op een 
bedrijventerrein. 

M. is zeven dagen per week bereikbaar via 0800-7000. 
Op maandag tot en met vrijdag van 8.00 tot 22.00 uur en 
in weekenden en op feestdagen van 9.00 tot 17.00 uur. 
Daarnaast kunt u 24/7 melden via 
www.meldmisdaadanoniem.nl/melden 

Kijk voor meer informatie over M. op 
www.meldmisdaadanoniem.nl. 

Conclusie
Burgemeester Frank van der Meijden: “Ondermijnende 
criminaliteit is een groot probleem dat ons allemaal 
aangaat. Door samen te werken en alert te zijn op 
verdachte situaties, kunnen we de veiligheid en integriteit 
van onze bedrijventerreinen waarborgen. Ik reken op 
uw betrokkenheid en waakzaamheid! Deze zijn van 
onschatbare waarde in deze strijd.”

Bekijk de video ‘Hoe werkt 
Meld Misdaad Anoniem?’
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JCVANKESSEL Groep 
uit Geldermalsen is niet 
alleen een familiebedrijf 
dat al 50 jaar bezig is 
met bouw. Het is een 
groep van bedrijven 
die de hele bouwketen 
beheerst, op duurzame 
wijze. ,,Verduurzaming 
is tegenwoordig zoveel 
meer dan isolatie en 
zonnepanelen.”

Zelf hoort Adrie van Kessel, die ook 
architect is, tot de tweede generatie 
binnen het familiebedrijf. Trots vertelt 
hij over de elf bedrijfsonderdelen, een 
complete keten die begint op de teken-
tafel en niet ophoudt bij monitoring. 

Adrie: ,,Onze onderdelen hebben 
onder meer betrekking op aluminium-
bouw, houtbouw, installatietechniek, 
grootschalige pv’s en batterij-instal-
laties onder de naam SolarComfort en 
SolarTek: monitoring, service en onder-
houd. Korte lijnen en kennisdeling, een 
mini-netwerk met synergie: dat is het 
idee van de onderdelen bij elkaar.”

Verduurzaming
Stuk voor stuk onderdelen waar duur-
zaamheid en energietransitie dagelijks 
de boventoon voeren – van idee tot 
werkwijze en materiaalkeuze. Adrie: 
,,Staal en beton worden steeds vaker 
vervangen door massieve houtbouw 
met oog voor biobased materialen en 

circulariteit, en fossiele brandstoffen 
worden vervangen door all-electric 
volgens de batterijtechnologie. Verduur-
zaming is tegenwoordig zoveel meer 
dan isolatie en zonnepanelen.”

Alain Kaljee, bedrijfsleider van Solar-
Comfort, vertelt over de complexiteit 
van de techniek die het tegelijkertijd 
eenvoudiger maakt om goede, maat-
werkoplossingen te bieden waarbij 
precies gemonitord wordt wat de 
energievraag is. ,,Dat zorgt voor het 
rekenmodel waarmee je kunt inspelen 
op de vraag en de behoefte. Dat moet 
ook wel, gezien de salderingsregeling 
en netcongestie.”

Pilotprojecten
Alain vervolgt: ,,Dat vraagt om goede 
accusystemen en energiemanagement-
systemen die goed geïmplementeerd 
en gestuurd moeten worden. We doen 
ook pilotprojecten om te zien hoe we 
panden van een hoger vermogen kun-
nen voorzien, en om te zien hoe het 
eigen energiegebruik geoptimaliseerd 
kan worden. Kortom: je kijkt bij de 
energiebehoefte naar oplossingen die 
zorgen voor minder onbalans en meer 
continuïteit.”

Adrie noemt het pand voor Industrie-
schap Medel in Tiel, in 2018 gebouwd 
door zijn bedrijf, als een voorbeeld 
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beheerst de hele 
bouwketen vanuit 
duurzame filosofie

van een pand waar veel massieve 
houtbouw in plaats van staal en beton 
is gebruikt – en waar zo veel CO2 is 
bespaard. Hier vindt in april ook de 
volgende netwerkbijeenkomst plaats, 
gehost door JCVANKESSEL Groep. Het 
bedrijf gaat een interactieve activiteit 
verzorgen, waarbij samen iets ge-
maakt kan worden op het gebied van 
energietransitie. 

‘Ambassadeur zijn’
Alain: ,,We willen een ambassadeur 
zijn voor het brede vraagstuk. 
Kijk breed naar oplossingen, wees 
toekomstbewust en verschaf jezelf in-
zichten in bijvoorbeeld energiepieken, 
zeggen wij. We zijn continu bezig met 
data om dit te optimaliseren. Maar 
daarvoor willen we ook voorbeelden 
uit de markt halen en weten wat er 

speelt. Daarna kun je samenwerken en 
belangen behartigen als collectief. Dat 
is de kracht van samenwerking; dat 
zien wij binnen JCVANKESSEL Groep 
iedere dag.”

JCVAN
KESSEL 
Groep

Bijeenkomst op 16 april met interactieve activiteit! 
Schrijf je in via www.ondernemerscooperatietiel.nl 

“Verduurzaming is tegenwoordig zoveel meer dan isolatie en zonnepanelen.”

FOTO’S: EIGEN ARCHIEF JCVANKESSEL GROEP



22

Zaterdag 17 mei 2025
Van 10:00 tot 16:00 uur
Bij Perfect van Wamel & Willems in
Beneden/Boven-Leeuwen.

Meld je aan als
standhouder via

Doe-activiteiten voor
kinderen van 8 tot 14 jaar

www.techniekdag.nl Techniekdag techniekdag.nl

Doe jij 17 mei ook mee als standhouder aan de techniekdag rivierenland?
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Volg ons ook op 

Bijeenkomsten 
2025

16 april JCVANKESSEL Groep 
 netwerkbijeenkomst

26 juni Netwerkbijeenkomst

9 september Netwerkbijeenkomst 
 en ALV

2 oktober Veiligheidsontbijt

27 november Het werk draait weer door 

             

Eindelijk is het zover. Nadat op 14 januari de locatie 
bekend is gemaakt waar de Techniekdag Rivierenland 
op 17 mei 2025 gaat plaatsvinden, is nu het inschrijf-
formulier geopend. Op 17 mei zal de Techniekdag Rivie-
renland bij Van Wamel en Willems in Beneden/Boven-
Leeuwen gehouden worden. Inschrijven als standhouder 
is gratis en kan via de site van Techniekdag. 
https://www.techniekdag.nl/techniekdag-rivierenland/

TECHNIEKTOER RIVIEREN-
LAND
Is op 21 juni ook jouw hele bedrijf toegankelijk voor de 
jongeren?
Als opvolging van de Techniekdag Rivierenland wordt op 
zaterdag 21 juni de Techniektoer gehouden. Tijdens de 
Techniektoer op 21 juni 2025 zullen technische bedrijven 
in Rivierenland hun deuren openen voor een rondleiding 
door hun bedrijf. Waar je op de Techniekdag de jongeren 
een klein beetje jouw bedrijfsactiviteit kan laten ervaren 
door middel van een doe-opdracht is tijdens de Techniek-
toer jouw hele bedrijf toegankelijk voor de jongeren. Je 
kan ze de verdieping geven die ze op de Techniekdag 
ervaren hebben. Wil je ook meedoen met de Techniek-
toer, schrijf je dan gratis in via de website van Riverland 
Tech Explorers.
https://riverlandtechexplorers.nl/aanmeldformulier-
techniektoer/

Doe jij 17 mei ook mee als standhouder aan de techniekdag rivierenland?
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